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Šarapatka začal kádrovat a hned dostal studenou
sprchu
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politika

Středeční tisková konference politické strany PRO pobouřila
publicistu Zdeňka Šarapatku, a to zejména s ohledem na
prostory, v nichž akce proběhla. Ty patří České tiskové
kanceláři. Radní ČTK Angelika Bazalová označila jeho reakci za
hysterickou.

Zdeněk Šarapatka

12. srpna 2023 - 09:30

„Veřejnoprávní ČTK dnes poskytla prostor své akademie v pražské
Opletalově ulici (sic!) tiskové konferenci Rajchla. Dokonce s grafikou
‚Česko proti vládě‘! Akademie jako součást České tiskové
kanceláře je přitom zřízena výhradně pro mediální tréninky a
vzdělávací kurzy, o pořádání tiskových konferencí politických
subjektů samozřejmě nikde ani slovo,“ napsal na svůj facebookový
profil publicista Zdeněk Šarapatka, který loni neúspěšně kandidoval
v senátních volbách za TOP 09. 
 

„Je to totéž, jako kdyby veřejnoprávní Česká televize nebo Český
rozhlas nabídly své zasedačky Vandasovi,“ míní komentátor a bývalý
člen Rady ČT. „Takový exces veřejnoprávního média, kterým ČTK ze
zákona je, ohrožuje její základní poslání a nestrannost. Cílem
provozování veřejnoprávních médií je zabránit zneužití médií
politickými stranami. Tudy fakt ne, kolegové!! Rado ČTK, na zteč!“
rozčiloval se na facebooku Šarapatka. 
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Na tuto kritiku následně a velmi rázně reagovala členka Rady ČTK
Angelika Bazalová. 

 

„Soudruzi svazáci rozjeli akci proti ČTK. Zdeněk Šarapatka je v ráži.
Na jeho FB už jeho věrní pomalu odvolávají ředitele ČTK,“ napsala
na svém facebookovém profilu podnikatelka a bývalá novinářka.
Dostala prý dotaz od Deníku N, zdali jí nevadí, že ČTK poskytla své
prostory politické straně PRO, která podle tazatelky "vystupuje občas
proti demokratickému režimu tím, co propaguje za myšlenky“. 

 

 

„Pokud strana PRO není postavena mimo zákon, což strana PRO
není, její existence je legitimní. Demokracie znamená volnou soutěž
politických stran a není možné, aby jakýkoliv subjekt rozhodoval
předem, koho z té soutěže vyloučí,“ odpověděla Bazalová s tím, že
pokud by v ČTK uvažovali tak, jak Deník N naznačuje, cítila by prý
potřebu se proti tomu ozvat.

 

Bazalová ve svém facebookovém statusu dále vysvětluje, proč ČTK
své prostory pronajímá. 

 

„ČTK NENÍ placena z koncesionářských poplatků. Její šéfové musejí
hospodařit s rozvahou. Nemůžou se totiž při pohledu na dno
pokladny rozběhnout za politiky a žádat víc peněz od koncesionářů.
Aby mohla ČTK přežít, musí provozovat některé komerční aktivity,
které jí do rozpočtu přinášejí peníze. Jednou z těchto aktivit je
pronájem prostor, které poskytuje na ryze komerční bázi. Stejně tak
nabízí některé další služby, jako on-line přenosy, pronájem techniky
atd. 
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Kromě zpravodajství provozuje také placený zpravodajský servis
PROTEXT. Tyto služby poskytují samozřejmě i politickým stranám,
pokud si za ně zaplatí. Proti těmto aktivitám nikdy nikdo nic
nenamítal, a jejich rozvoj je naopak velmi žádoucí. Proto jsme se
také všech adeptů na ředitele ČTK podrobně ptali hlavně na to, jak
chtějí komerční aktivity rozvíjet, protože bez nich se ČTK neobejde.
A našim zájmem – jako rady – je, aby tato instituce prosperovala,“
vysvětlila Bazalová a dodala, že tyto komerční aktivity ČTK jsou
striktně odděleny od jejího zpravodajství. A reakci Zdeňka Šarapatky
označila za hysterickou.

 

Psali jsme:

Zůstane Středula jako kůl v plotě? K Rajchlovi se přidávají
odbory
 

Ve svém facebookovém statusu členka Rady ČTK dále upřesnila, že
nejde o to, zdali s názory strany PRO a jejího předsedy Jindřicha
Rajchla souhlasí. V souvislosti s tím připomněla také známý citát
teologa Martina Niemöllera - "Nejdřív přišli pro komunisty, a já jsem
se neozval, protože jsem nebyl komunista. Pak přišli pro Židy, a já
jsem se neozval, protože jsem nebyl Žid. Pak přišli pro mě a tehdy
už nezbýval nikdo, kdo by se mohl ozvat.“ 

 

„Tak se prosím ozývejme. Opravdu mám pocit, že je třeba už
pozvednout hlas a nenechat svazáky bourat náš demokratický
systém,“ zakončila radní ČTK Angelika Bazalová.

 

(nov, prvnizpravy.cz, foto: red.)
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